
 
Styrelsemöte 2024-11-05 

Närvarande:   Rickard Bergh, Johan Hoff, Jill Malmqvist, Ann-Louise Bergh, Mattias Sandell, Mattias 

Sandström, Maria Kyhlberg 

Sekreterare: Mattias Sandström 

1. Föregående mötesprotokoll: Godkändes 
 

2. Prel resultat och balansräkning 
Ligger hittills på ca 47’ plus, budgeterat på helår var minus ca 80’ 

Utbildningarna ligger hittills bättre än budget. 

 

3. Materiel 
Ny modell på träningsjacka, gamla utgår, ny provstege kommer beställas till nästa år. 
Mattias kollar tryck till A-lagsstället. 
 

4. Sponsring 
Rolf har sålt en del sponsring, så det ser ut som vi landar på ca budget. 
JSC tar emot ansökan om sponsring skickas senast 15nov. 
 
 

5. Lagen 
Senior Börjar bli lite struktur på A-laget, Kim har det tufft med B-laget. Ledare saknas till 
22/12 Rickard B åker med, Kim har de flesta, Bokstedt har tre. Problem med tillsättning av 
sek och kiosk till matcherna. Måste styras upp bättre. 
P-08-11 Rullar på bra 
P-12/13 Går bra, Micke och Rickard är tillbaka. P13 laget drogs ur. 
P-14/15 Flyter på, kommer in fler spelare, lite stökigt när de inte har spelat tidigare, blir stor 
nivåskillnad. 
P-16 Rullar på bra. Tappat några killar, ligger på ca20st. Uppdelade i två grupper, tre ledare i 
varje.  
P-17 Struligt, fick dra ur laget fyra dagar innan poolspelet. Verkar vara ont om ledare till nästa 
år. 
PF-18 ca 20st varav tre tjejer. Ett tillfälle genomfört, tre till planerade. 
 

6. Träningstider/Matchtider 
Träningstiderna har satt sig. Olsbergs stängt dagen innan lucia för förberedelse. Tider i P-
hallen kommer att delas upp, mer info kommer.  
  

7. Luciacup 
Läggs ner för i år. 
 

8. Utb Ledare 
Alla ledare i båset ska vara utbildade med någon förbundsutbildning. 
Efter kontroll på innebandy.se så räcker det med att 1 ledare i båset vid match är utbildad 
och har ledarlicens. 
 



 
 

9. Kontroll av uppgifter i aktivitetsplan 
Lucia cup – utgår i år. Husarcupen – inte aktuellt. Ansökan hyresbidrag – Gjord, ska flyttas i 
aktivitetsplanen, till oktober 
 

10. Övrigt: Uppsägning av klubblokalen ska ske senast 30/11. Priset är ca36’/år. Konferenslokalen 
Olsbergs går att hyra, vilket också medför kostnad. Förråd till material måste lösas innan 
uppsägning av klubblokalen. Styrelsen väljer att behålla klubblokalen ett år till. 
 

11. Varvet runt: 
Rickard: Vi ska försöka planera in en ”ledarfika” innan jul, förslag Torsdag 5/12 kl 19.00 
Klubblokalen, Ann-Louise kollar ev bidrag från RF-SISU. 

Sandström: -  

Sandell: Idrottsskolan för barn födda 16, Klubbor och Glasögon körs upp till Itolv, 9-11:30 
lördag, PF-18 tar över kl 13:00. 

Ann-Louise: - 

Jill: - 

Johan: Utomhusrink, vi har fått avtalsförslag från kommunen. Bör granskas, frågan tas upp på 
nästa styrelsemöte 

Fikaansvarig nästa möte: Sandell 

Nästa möte: 2025-01-13 18:00 

 

 

 

Eksjö 2024-11-05 

 

 

_____________________________  _____________________________ 
Rickard Bergh   Mattias Sandström 

Ordförande    Sekreterare 

 


